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امام باقر )ع( :
خداوند عزوجل به وسيله تقوا 
انسان را از آنچه عقلش به آن 

نمى  رسد، حفظ مى  کند و کوردلى
 و نادانى را از او دور مى  نمايد.

خبر خبر ورزشي
 مانوئل نویر :

 من بهترين دروازه بان آلمانم
مانوئل نویر خودش را بهترین گلر آلمان می داند و فیکس 
بودن در تیم ملی را نیز تصمیم درستی از سوی کادر فنی 
دانست. پس از درخشش مارک آندره تراشتگن در سه فصل 
تاخیر حالا او مدعی پوشیدن پیراهن شماره یک تیم ملی 
آلمان است ولی این پیراهن را مدت هاست که مانوئل نویر 
بدهد. سال  از دست  را  آن  فعلا  ندارد  و قصد  دارد  تن  بر 
گذشته تنش هایی در این زمینه را نیز شاهد بودیم ولی در 
نهایت یوآخیم لوو سرمربی مانشافت تاکید کرد که برای او 
نویر همچنان گلر شماره یک است و تراشتگن در جایگاه 

دوم قرار دارد.
تراشتگن امسال در کنار مسی بهترین بازیکن فصل بارسا 
بود. فصلی که تا به اینجا تلخ و توام با ناکامی بوده است. 
بایرن قهرمان بوندسلیگا و  با  در سوی دیگر نویر توانسته 
جام حذفی شود و به دنبال قهرمانی در چمپیونزلیگ است.

با  رقابتش  به  واکنش  در  و  خود  جدید  مصاحبه  در  نویر 
آلمانم. کدام  بان شماره یک  دروازه  تراشتگن گفت:» من 
نمی  قرار  اصلی  ترکیب  در  را  بانش  دروازه  بهترین  مربی 
اینکه 34  وجود  با  ندارم؛  بودنم  بهترین  در  تردیدی  دهد؟ 
ساله ام و دیگر 17 ساله نیستم. وقتی شماره یک بایرن و 
تیم ملی آلمان هستید، پیوسته در حال رقابتید و رقبا سعی 
در پایین کشیدن تان دارند ولی من همیشه از این چالش 

استقبال کرده ام.«

از سوي چلسی ؛
فرانک لمپارد را جريمه شد

باشگاه چلسی سرمربی اش فرانک لمپارد را به دلیل فحاشی 
روز  در  تیم  دو  پرتنش  دیدار  جریان  در  کلوپ  یورگن  به 

چهارشنبه جریمه نخواهد کرد.
روزنامه انگلیسی دیلی میل اعلام کرد باشگاه چلسی قصد 
ندارد سرمربی خود فرانک لمپارد را به دلیل درگیری لفظی 
و فحاشی به یورگن کلوپ در جریان دیدار روز چهارشنبه 

دو تیم جریمه کند.
از بازی دو تیم تصاویری منتشر شد که نشان می داد  بعد 
از  را  خود  کنترل  زمین  طولی  خط  کنار  در  لمپارد  فرانک 
کلوپ  یورگن  به  خطاب  نامناسب  کلماتی  و  داده  دست 
سرمربی لیورپول می گوید. لمپارد خطاب به کلوپ از عبارتی 

مثل خفه شو و بشین سر جات استفاده کرده بود.
لمپارد البته در پایان بازی سعی کرد از شدت تنش بکاهد 
و گفت در جریان مسابقه احساساتی شده و این اتفاق ها در 
زمین فوتبال طبیعی است. البته لمپارد انتقاد ظریفی هم به 
نیمکت لیورپول وارد کرده و گفته بود آنها قهرمان شده اند 

ولی تکبر زیادی هم خوب نیست.
شدند  مدعی  انگلیسی  روزنامه  دو  تایمز  و  دیلی میل  حالا 
باشگاه چلسی قصدی برای جریمه کردن لمپارد ندارد هر 
چند لیورپول و هوادارانش در روزهای اخیر انتقادهای زیادی 
از مربی چلسی کرده و خواهان جریمه شدن او شده بودند.

اشمایكل :
 با داويد دخيا همذات پنداری مى کنم

کسپر اشمایکل دروازه بان لستر در آستانه دیدار با یونایتد از 
داوید دخیا سنگربان این تیم حمایت کرده و گفت می تواند 

با این ستاره مغضوب همذات پنداری کند.
درحالیکه داوید دخیا به دلیل ضعف اخیر و اشتباهات فاحش 
بسیار  انتقادهای  با  منچستریونایتد  اخیر  مسابقات  در  خود 
در  لستر  دروازه بان  اشمایکل  کسپر  بوده،  مواجه  شدیدی 
آستانه دیدار روز یکشنبه دو تیم به حمایت از همتای خود 

برخاسته و می گوید می تواند با دخیا همذات پنداری کند.
به خصوص بعد از نمایش وحشتناک دخیا در مقابل چلسی 
در نیمه نهایی جام حذفی که این هفته برگزار شد خیلی ها 
شدند،  یونایتد  به  جوان  هندرسون  دین  بازگشت  خواستار 

دروازه بانی که به شفیلد یونایتد قرض داده شده است.
کسپر اشمایکل اما در آستانه دیدار روز یکشنبه تیمش لستر 
از دخیا گفت:" کار دروازه بان گاهی  با یونایتد ضمن دفاع 
خیلی سخت است و شما باید این را همیشه یادتان باشد. 
من نمی خواهم به روزنامه نگارها یا کارشناسان بی احترامی 
که  زمانی  تا  شما  که  است  این  واقعیت  ولی  باشم  کرده 
خودتان درون دروازه نایستاده باشید نمی توانید درک کنید".

بعد از 16 سال ؛
کار پسر زيدان 

در رئال مادريد پايان يافت
بر اساس ادعای آاس قرارداد لوکا زیدان دیگر با رئال مادرید 
تمدید نخواهد شد تا احتمالًا فزاینده برای مون پلیه میدان 

خواهد رفت.
از سال 2004 وارد آکادمی  دروازه بان 22 ساله فرانسوی 
برای  قرضی  صورت  به  فصل  این  او  شد.  مادرید  رئال 
راسینگ سانتاندر بازی می کرد، با پایان فصل از رئال جدا 
احتمالا  او  بعدی  آاس مقصد  ادعای  اساس  بر  و  می شود 
مون پولیه در لیگ یک فرانسه خواهد بود. لوکا همواره از 
تمایلش برای بازی در سرزمین پدری صحبت کرده است. 
زیدان  لوکا  ایجنت  با  نیز  را  ابتدایی  مذاکراتی  پولیه  مون 

انجام داده و به نظر همه چیز برای انتقال او مهیاست.
که  او  کند.  بازی  رئال  اول  تیم  برای  توانست  بار  دو  لوکا 
در  اوئسکا  برابر  بود،  تیم  سوم  بان  دروازه  گذشته  فصل 
برنابئو به میدان رفت و یک بار نیز در بازی مقابل ویارئال 
از دروازه رئال محافظت کرد. لوکا با تیم زیر 17 ساله های 
نیز دست  اروپا  قهرمانی  عنوان  به  در سال 2015  فرانسه 

یافت و بهترین گلر رقابت ها نیز معرفی شد.
تابستان گذشته مذاکرات تمدید او با رئال به جایی نرسید 
و به این ترتیب قرارداد او با رئال پس از 16 سال به اتمام 
رسیده است. چند سال پیش انزو زیدان برادر بزرگتر او نیز 
از رئال جدا شده بود. انزو اکنون برای آلمریا بازی می کند.

بشار رسن :
 ديگر در پرسپوليس نمى مانم

هافبک عراقی تیم فوتبال پرسپولیس با اشاره به شرایطش در 
این تیم، گفت: مسئولان باشگاه پرسپولیس از من خواستند رقم 

قراردادم را کاهش بدهم ولی دیگر در ایران نمی مانم.
به گزارش خبرنگار مهر، یکی از دغدغه های باشگاه پرسپولیس 
برای فصل بعد، حفظ بشار رسن هافبک عراقی است. با بالا 
رفتن قیمت ارز و بدقولی هایی که در این فصل برای پرداخت 
مطالبات بشار رسن صورت گرفته، بعید است این بازیکن در جمع 

سرخپوشان تهران باقی بماند.
اتفاقات باشگاه پرسپولیس باعث شده تا بشار رسن به فکر جدایی 
از این تیم بیافتد و این چیزی است که بشار در تازه ترین مصاحبه 

خود، بر آن تاکید می کند.
بشار رسن در این ارتباط گفت: باشگاه پرسپولیس از من خواسته 
ادامه  تیم  این  با  دیگر  اما  بدهم  را کاهش  قراردادم  تا  است 

نخواهم داد.
این هافبک عراقی تاکید کرد: دیگر علاقه ای به ادامه بازی 
در ایران ندارم. سه سال با پرسپولیس بازی کردم و با این تیم 
قهرمان لیگ و جام حذفی شدم و حتی به فینال لیگ قهرمانان 

آسیا هم رسیدم.
رسن درباره اینکه تصمیمش برای فصل بعد چیست و به کدام 
تیم می رود؟ گفت: به دنبال یک چالش جدید هستم. آرزو دارم 

که در یکی از تیم های اروپایی بازی کنم.
به گزارش خبرنگار مهر، در ماه های گذشته رسانه های قطری از 
پیشنهاد چشمگیر یکی، دو تیم از این کشور به بشار رسن خبر 
داده بودند و بعید نیست این هافبک عراقی فصل آینده در لیگ 

ستارگان قطر به میدان برود.

در آزادی ؛
عليرضا حقيقي 

مانع اصلى برد استقلال بود!
علیرضا حقیقی بهترین بازیکن دیدار استقلال و نساجی بود.

در ادامه بازی های هفته ی بیست و پنجم رقابت های لیگ 
برتر، دو تیم استقلال و نساجی در ورزشگاه آزادی به مصاف هم 
رفتند که این دیدار پس از ۹0 دقیقه تلاش دو تیم، با نتیجه ی 
مساوی یک – یک به پایان رسید. در این دیدار، علیرضا حقیقی 
سنگربان 32 ساله ی نساجی چهره ی اول میدان بود. در این 
دیدار، حقیقی 4 سیو درخشان داشت و توانست بازیکنان استقلال 

را در امر گلزنی، ناکام کند.
ابتدا و در دقیقه 10 این دیدار، میلیچ روی پاس زیبای علی 
کریمی در درون محوطه حریف صاحب توپ شد که با یک 
استپ خوب، مدافع نساجی را از پیش روی برداشت اما علیرضا 
حقیقی به خوبی ضربه ی بازیکن کروات استقلال را مهار کرد. 
12 دقیقه بعد، قایدی بازهم روی پاس زیبای علی کریمی با 
حقیقی تک به تک شد که سنگربان نساجی این توپ را نیز مهار 
کرد. در نیمه ی دوم نیز حقیقی دو بار روی دو صحنه به خوبی 
واکنش نشان داد و مهدی قایدی و فرشید اسماعیلی را ناکام 

گذاشت تا بازی با نتیجه ی یک – یک به پایان برسد.
قطعا علیرضا حقیقی مرد شماره ی یک این دیدار بود. او سد 
محکمی بود در مقابل بازیکنان استقلال و فرصت های آبی 
پوشان را یکی پس از دیگری مهار کرد تا نساجی ها با دست 

خالی تهران را ترک نکنند.

ستاره پرسپوليس ؛
الدحيل مهدي ترابي را مي خواهد

فوتبال  تیم  پوش  ملی  هافبک  ترابی،  مهدی  می شود  گفته 
پرسپولیس از الدحیل قطر پیشنهاد همکاری دریافت کرده است. 
چند روز پیش خبری منتشر شد که یک تیم قطری به دنبال 
مهدی ترابی است و می خواهد برای جذب این بازیکن یک 

میلیون و 200 هزار دلار هزینه کند.
البته پس از آن باشگاه پرسپولیس اعلام کرد که هیچ پیشنهاد 
گفته می شود  اما  ندارد،  برای شماره ۹ سرخ ها وجود  رسمی 
ترابی از باشگاه الدحیل قطر پیشنهاد دارد تا در این تیم جانشین 
"ادمیلسون جونیور" بلژیکی شود و حاضر است مبلغ رضایت نامه 

ترابی را به صورت کامل پرداخت کند.
هنوز ترابی به این پیشنهاد واکنش نشان نداده و تنها بیان کرده 
پس از پایان فصل تصمیم خواهد گرفت، اما احتمال جدایی 
این بازیکن بسیار بالا است، زیرا ستاره سرخ ها سودای لژیونر 

شدن دارد.
در حال حاضر پرسپولیسی ها با 5۹ امتیاز صدرنشین رقابت های 
لیگ برتر هستند و با کسب سه امتیاز می توانند به قهرمانی برسند 

و برای چهارمین بار جام قهرمانی را بالای سر ببرند.

شفر تهدید کرد ؛ 
از استقلال امتياز کسر مى کنم

دستیار و فرزند وینفرد شفر اعلام کرد که اگر پول پدرش تا 
پنجره اول نقل و انتقالات پرداخت نشود، استقلال با کسر امتیاز 

مواجه خواهد شد.
ماجرای شکایت وینفرد شفر و دستیارانش از استقلال این روزها 
به یک بحران جدی برای مجموعه آبی پایتخت تبدیل شده 
است. طلب حدودا 550 هزار دلاری شفر از استقلال که به 
خاطرش به فیفا نیز شکایت کرده نگرانی هواداران و مسئولان 
باشگاه را زیاد کرده که مبادا طی روزهای آینده نتوانند این پول را 
تامین کنند و با تصمیم فدراسیون جهانی مواجه شوند. بنا به گفته 
سعادتمند مدیرعامل باشگاه استقلال، این باشگاه تا 25 روز دیگر 
زمان دارد تا طلب شفر و دستیارانش را پرداخت کند و از جرایم 
انضباطی فیفا در امان بماند. در این شرایط ساشا شفر آنالیزور 
استقلال و فرزند وینفرد شفر طی مصاحبه ای که انجام داده 
مسئولان استقلال را تهدید کرده است. شفر در این خصوص 
گفته است: »در زمان جدایی از استقلال فتحی به من گفت اگر 
به فیفا بروید سه یا چهار سال طول می کشد تا پول بگیرید و من 
به او گفتم که اشتباه می کند. به او دقیقا گفتم که چه اتفاقاتی رخ 
می دهد. به او گفتم که استقلال در این پرونده شکست می خورد 

و این پرونده بیشتر از یک سال طول نمی کشد.«

مهم ترین نکته حرفهایش فرزند شفر به این بخش برمی گردد 
که او گفته در صورت عدم پرداخت پول علاوه بر محرومیت از 
پنجره نقل و انتقالاتی استقلال با کسر امتیاز هم مواجه خواهد 
شد. او عنوان کرده: »به او گفتم که استقلال 25 هزار دلار 

هفته بيست و ششم ليگ برتر ؛

فولاد قهرمانی پرسپولیس را به تاخیر انداخت
و  بیست  هفته  در  خوزستان  فولاد  فوتبال  تیم 
ششم لیگ برتر برابر ذوب آهن به پیروزی رسید 
برنده  حریفانشان  با  قعرنشین  تیم های  جدال  و 

ای نداشت.
امروز  فوتبال  برتر  لیگ  بیست و ششم  در هفته 
پنجشنبه سه دیدار دیگر به صورت همزمان و از 

ساعت 21 برگزار شد.
در  خوزستان  فولاد  بازی ها،  این  از  یکی  در 
این  که  کرد  پذیرایی  آهن  ذوب  از  خود  خانه 
به  فولاد  سود  به  یک  بر   2 نتیجه  با  بازی 

رسید. پایان 
باقی  و  فولاد  برای  سو  یک  از  مسابقه  این 
ماندن در کورس بالای جدول و سهمیه آسیایی 
و  آهن  برای ذوب  دیگر  از سوی  و  بود  حساس 
آذری  سعید  رویارویی  البته  منطقه خطر.  از  فرار 
مدیرعامل فولاد با ذوب آهن باشگاه سابق خود 
در  ذوب  مدیران  و  وی  بین  که  چالش هایی  و 
ماه های گذشته وجود داشته است، دلیل دیگری 

برای حساسیت این مسابقه بود.
مهمترین جنبه این مسابقه هم شاید به پرسپولیس 
و قهرمانی این تیم ارتباط داشت. فولاد در صورتی 
به  باتوجه  نمی رسید،  برد  به  مسابقه  این  در  که 

امشب  همین  پرسپولیس  تراکتورسازی،  توقف 
برای چهارمین بار پیاپی قهرمان لیگ می شد اما 
گل دقیقه ۹0 صابر حردانی برای فولاد، قهرمانی 
انداخت. پرسپولیس حالا  تأخیر  به  را  پرسپولیس 

برای قهرمانی نیاز به یک تساوی در بازی فردا با 
نفت مسجد سلیمان دارد.

فر،  حدادی  قاسم  مسابقه  این  در  آهن  ذوب 
دلیل  به  را  خود  کلیدی  بازیکن  و  کاپیتان 

محرومیت در اختیار نداشت.
شهرداری  شاهین  نشین  پایین  تیم های  جدال 
تساوی یک  نتیجه  با  تهران هم  و سایپا  بوشهر 

- یک تمام شد.
تیم پیکان هم که از سه هفته گذشته خود صاحب 
دو برد و یک مساوی شده بود، امروز در تهران به 
مصاف دیگر تیم پایین جدول یعنی پارس جنوبی 
رفت که رویارویی دو تیم بدون برنده و با تساوی 

بدون گل خاتمه یافت.
پیکان  این مسابقه جدال عبدا... ویسی سرمربی 
بود  پارس  تیم  سرمربی  پورموسوی  سیروس  و 
یکدیگر  با  خوزستان  استقلال  تیم  در  زمانی  که 
قهرمان  را  تیم  این  موفق شدند  و  بودند  همکار 

لیگ برتر کنند.

مدیر رسانه ای باشگاه نفت مسجدسلیمان از  پرداخت ۸0 درصد از 
میزان قرارداد بازیکنان این تیم خبر داد.

مسئولان  همکاری  با  اقدام  این  داشت:  اظهار  حسنوند  مهران 
مداوم  پیگیری  همچنین  و  مسجدسلیمان  گاز  و  نفت  شرکت 
مدیرعامل باشگاه صورت گرفت که بدون تردید باعث می شود تا 

بازیکنان با روحیه بهتری به مصاف پرسپولیس بروند.
در  قدرتمند  بسیار  مسجدسلیمان  نفت  تیم  اینکه  بیان  با  وی 
مسابقات لیگ برتر و جام حذفی حضور خواهد یافت گفت: قطعا 
از  بهتری  عملکرد  شاهد  تیم،  مالی  مشکلات  شدن  برطرف  با 

بازیکنان خواهیم بود.

به گزارش ایرنا پس از بازی تیم نفت مسجدسلیمان مقابل ماشین 
سازی و برد شیرین شاگردان مهدی تارتار در هفته بیست و سوم 
لیگ برتر، این تیم خوزستانی با حاشیه های زیادی مواجه شد و 
مطالباتشان  نشدن  پرداخت  دلیل  به  تیم،  بازیکنان  آن  دنبال  به 
بیست و  پایان هفته  تیم نفت مسجدسلیمان در  اعتصاب کردند. 
پنجم  از مسابقات لیگ برتر فوتبال ایران 33 امتیاز کسب کرده 

است و در جایگاه هشتم جدول این مسابقات قرار دارد.
نهایی رقابت های جام حذفی  نیمه  نفتی ها همچنین در مرحله 
فینال  بازی  به  صعود  برای  بالایی  شانس  از  و  داشته  حضور 

برخوردار هستند.

سرمربی سپاهان گفت: از زمان تیم ملی پنالتی زدن بازیکنانم برایم 
کابوس شده است و حتی در تمرین یک ربع ضربه ایستگاهی و 

پنالتی کار می کنیم اما نمی دانم چرا این گونه می شود.
آبادان  نفت  مقابل صنعت  تیمش  پیروزی  از  بعد  نویی  قلعه  امیر 
اظهار کرد: یکی از بازی هایی بود که در طول دوران مربی گری ام 

خیلی به من فشار آمد اما به شاگردان و تیمم افتخار می کنم چرا 
که معرفت، غیرت و ایثار را در زمین پیاده کردند و این برد را به 

طرفدارها تبریک می گویم که از دست من زجر کشیدند.
 این چند هفته امیر قلعه نویی مقصر بود چرا که همه تلاششان 

را کرده بودند.
بدترین  در  که  می کنم  تشکر  عظیمیان  مهندس  از  داد:  ادامه  او 
محترممان  مدیره  هیات  و  داد  روحیه  تیممان  به  و  آمد  شرایط 
آمدند و باعث شد روحیه بازیکنان افزایش پیدا کند. صنعت نفت 
یکی از بهترین تیم های ایران است اما با 70 دقیقه 10 نفره بودن 

به حریف موقعیت ندادیم و امیدوارم این روند ادامه داشته باشد.
به  اعتراضش  و  رفیعی  سروش  اخراج  درباره  سپاهان  سرمربی 
و  هستم  فوتبال  در  که  است  سال  چهل  بالاخره  گفت:  داوری 
کتاب های داوری را می خوانم. نظرم این است که اخراج سروش 
رفیعی اشتباه بود چرا که اگر پایش از بالا می آمد اخراج درست بود 

اما این اخراج درست نبود. امیدوارم اشتباه نکرده باشم اما اخراج 
رفیعی درست نبود.

ملی  تیم  زمان  از  گفت:  سپاهان  رفته  دست  از  پنالتی  درباره  او 
پنالتی زدن بازیکنانم برای من کابوس شده است و حتی در تمرین 
یک ربع ضربه ایستگاهی و پنالتی کار می کنیم اما نمی دانم چرا 
را  امتیاز  توانستیم سه  که  را شکر  خدا  باز هم  این گونه می شود. 
کسب کنیم و به رده دوم برسیم. وقت داریم مصدومان برگردند تا 

تیم به شرایط خوبی برسد.
با دراگان اسکوچیچ گفت: نقطه نظراتی  نویی درباره جلسه  قلعه 
در اختیار او گذاشتیم و از او تشکر می کنیم چرا که حضور او به 

باشگاه ها و دیدن لیگ به همه تیم ها انگیزه می دهد.
او درباره داوری این بازی گفت: داوران کشور ما از جمله سیدعلی 
رفیعی  اخراج  بازی  این  در  اما فکر می کنم  داوران خوبی هستند 

عجولانه بود. سید علی به اخراج این شکلی عادت دارد.

پیشکسوت باشگاه استقلال با بیان اینکه فرهاد مجیدی تمرکز ندارد، 
گفت: استقلالی که مقابل نساجی به میدان رفت با تیمی که در نیم 

فصل نخست می دیدیم تفاوت های اساسی دارد.
لیگ  و ششم  بیست  هفته  در  گذشته  استقلال شب  فوتبال  تیم 
برتر در ورزشگاه آزادی مقابل نساجی با نتیجه تساوی یک - یک 

متوقف شد. 
پیمان صاحب جمعی پیشکسوت استقلال در گفتگو با خبرنگار مهر 
با اشاره به این بازی اظهار داشت: در مجموع بازی خوبی از نظر فنی 
از استقلال ندیدیم و شاید عادلانه ترین نتیجه همین مساوی بود که 
به دست آمد. زور این استقلال به تیم نساجی نمی رسید و شاید اگر 
بازی یک ساعت دیگر هم ادامه پیدا می کرد بازیکنان استقلال به 

تیم خوب محمود فکری گل نمی زدند. 
وی اضافه کرد: تیمی که این هفته ها به نام استقلال به زمین می رود 
هیچ شباهتی به آن استقلالی که در نیم فصل اول می دیدیم ندارد. 
خیلی عجیب است چون بازیکنان اصلا تغییر نکرده اند و تازه یک 
فوق ستاره مثل ارسلان مطهری هم نسبت به نیم فصل نخست 
به این مردان تیم اضافه شده، اما از نظر کیفیت فنی تیم دچار افتی 

فاحش شده است.

در  مجیدی  دست  بودن  بسته  خصوص  در  آبی ها  پیشکسوت 
این خصلت  بپذیرم.  را  این حرف  نمی توانم  اخیر گفت:  هفته های 
فوتبال در نیم فصل دومش است و همه تیم ها در این مقاطع از سال 
بازیکنان متعددی را از دست می دهند. نگاهی به لیست اغلب تیم 
ها نشان می دهد معمولا همه در این موقع از سال با محرومیت و 
مصدومیت هایی مواجه هستند. اما تیمی مثل استقلال آنقدر بازیکن 

توانمند دارد که بتوانند جای خالی بزرگان را پر کنند.
صاحب جمعی تصریح کرد: نمی دانم چرا مجیدی تمرکز لازم را ندارد 

اما آنچه مشخص است این است که او باید بر اوضاع تیمش بیشتر 
تسلط پیدا کند. این روزها به نظر می رسد در مجموعه استقلال به 
آنچیزی که کمتر توجه می شود، مسائل فنی است و خیلی ها به دنبال 
رتق و فتق امور خود هستند. غافل از این که اولویت در تیمی مثل 

استقلال حتما مسائل فنی است. 
وی اضافه کرد: این که مدیران مجموعه به دنبال درآمدزایی هستند 
اتفاق خوبی است. اما طوری نشود که به دلیل نتایج نامطلوب فرصت 
عملیاتی شدن این طرح های اقتصادی از سوی هواداران به آنها داده 
نشود. مدیران این مجموعه باید بدانند حتی اگر کل کارخانه های 
ایران را هم به نام استقلال کنند، اگر این تیم نتیجه مطلوب را در 
زمین نگیرد، هواداران راضی نیستند. در استقلال و پرسپولیس نتیجه 
در اولویت قرار دارد و نتیجه نگرفتن همه فرصتها را در بخشهای 
مختلف خواهد گرفت. مدافع پیشین آبی پوشان خاطر نشان ساخت: 
شانسی که الان به تیم ما روی کرده بی تماشاگر بودن بازیهاست. به 
طور قطع اگر بازیها با تماشاگر برگزار می شد ما معضلی هم به اسم 
سکوها داشتیم و همین سکوها که امروز با پرچم های آبی فرش 
می شوند، مرکزی برای ایجاد التهاب، تنش و استرس در کادر فنی و 

کادر مدیریتی باشگاه می شدند.

هافبک تیم فوتبال پرسپولیس گفت: بازیکنان تیم ما روح بزرگی 
دارند و قول می دهم فصل بعد هم قهرمان لیگ می شویم.

بازگشت به  محسن ربیع خواه درباره شرایط مصدومیتش و زمان 
میادین گفت: اوضاع پایم خوب است و 10-12 روز دیگر به تمرینات 

تیم بر می گردم.
وی درباره بازی کردنش در پست های مختلف یادآور شد: در هر 
چهار پست خط دفاعی بازی کرده ام. حتی در فینال آسیا در دقایق 
از  زیاد  آمدم  پرسپولیس  به  که  اوایل  رفتم.  راست  دفاع  به  پایانی 
چپ  دفاع  طبع  آرام  محمد  آید  می  یادم  نشد.  استقبال  حضورم 
پرسپولیس قبل از بازی اول مصدوم شد و به من گفتند دفاع چپ 
بازی کنم. همینطور یک نیم فصل دفاع چپ بودم. نیم فصل دوم 
خودم مصدوم شدم و بعد از چند هفته برگشتم ولی در پست هافبک 
دفاعی بازی کردم. سال اول هم وقتی محمد )انصاری( یا آقاسید 

)جلال حسینی( نبودند دفاع وسط بازی می کردم.
ربیع خواه با بیان اینکه بازی در پست هافبک دفاعی و دفاع وسط 
را بیشتر دوست دارد و ساده بازی می کند، درباره اینکه بازی کدام 

فوتبال  خودم  کرد:  تصریح  پسندد،  می  ایران  لیگ  در  را  بازیکن 
مسعود ریگی )هافبک استقلال( را خیلی می پسندم.

ایوانکوویچ  برانکو  های  ویژگی  بر  مبنی  سئوالی  به  پاسخ  در  وی 
سرمربی سابق پرسپولیس گفت: ویژگی مثبت برانکو اخلاق مدار 
بودنش است. چیزی که خیلی به برانکو در کارش کمک می کرد، 
نظمش بود و هم اینکه به کارش خیلی علاقه داشت. برانکو شب تا 
صبح و صبح تا شب روی کارش تمرکز داشت و هر موقع از تمرین 
می رفت فکرش این بود فردا چه کار کنند. برانکو و دستیارانش وقتی 
تمرین امروز تعطیل می شد، دنبال این بودند نقشه بکشند فردا چه 

بلایی سر ما بیاورند.
هافبک پرسپولیس درباره دلیل تداوم موفقیت این تیم، اظهار کرد: 
دلیلش اول از همه تفکرات مربیان پرسپولیس یعنی برانکو، کالدرون 
و گل محمدی است. تمام بازیکنان پرسپولیس بزرگ فکر می کنند 

و روح بزرگی دارند و از قهرمانی سیر نمی شوند.
 شاید تیمی قهرمان شده باشد و به ترکیبش هم دست نزده اما برای 
فصل بعد بازهم قهرمان نشده است. پرسپولیس اما از قهرمانی سیر 

نشده است. قول می دهم و شرط می بندم فصل بعد هم پرسپولیس 
پرسپولیس  این  اخلاقی  فنی و هم  نظر  از  قهرمان می شود. هم 
در چند سال گذشته کم حاشیه ترین پرسپولیس بوده است. تمرکز 
بازیکنان روی کار خودشان است و دنبال موفقیت هستند. ربیع خواه 
که در برنامه »ورزش و مردم« حاضر شده بود، درباره علاقه اش 
به تیم ها و لیگ های خارجی گفت: بارسلونا را دوست دارم ولی 
با  انگلیس  لیگ  نظم  و  سرعت  کنم.  می  دنبال  را  انگلیس  لیگ 
لیگ های دیگر فرق دارد. از دوران کودکی به خاطر استیون جرارد 

لیورپولی بودم.
وی در خصوص عملکرد کالدرون در پرسپولیس، یادآور شد: کالدرون 
خیلی دل و جرات داشت که سرمربی شد. سه سال قهرمان شده 
در یک  بدون شناخت  را  تیمی  است هدایت  بودیم. خیلی سخت 
کشور دیگر بگیرید. کالدرون اوایل نتایج خوبی نگرفت ولی تیم را 
روی غلتک انداخت. به نظرم کارش خوب بود. او هم با همکارانش 
در این قهرمانی سهیم است و 34 امتیاز را کسب کرد. از همینجا از 

او تشکر می کنم.

مدیر رسانه ای باشگاه :

دریافتی بازیکنان نفت مسجدسلیمان به ۸۰ درصد رسید

قلعه نویی :

 از زمان تیم ملی پنالتی زدن برایم کابوس شده است

پيشكسوت فوتبال :  استقلال شبیه خودش نیست

محسن ربيع خواه :  پرسپولیس فصل بعد هم قهرمان است


